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Radny Rady Miasta Woclawek

Woclawek, 12.06.2023r.
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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkanc6w Wloclawka z\tracam sig z uprzejm4 proSb4 o wydanie
dyspozycji odpowiednim sh:zbom komunalnym by dokonaly odnowienia oznakowania
przejdcia dla pieszych na skrzyZowaniu ulicy Reymonta z ulic4 Okgzr4.

Obecnie oznakowanie iest malo catelne i bardzo zniszczone.

Z powaianiem


